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REFERAT AF GENERALFORSAMLING 2020 
VEJFORENINGEN FOR POPPEL ALLE OG BAKKEVEJ 

Afholdt mandag den 20. april 2020, kl. 20-22. Der var 14 fremmødte, ingen fuldmagter. 

Webex-møde (online møde), pga. Covid-19 restriktioner på fysiske møder.  

 

Ved afslutning blev det diskuteret hvordan digital møde fungerede – der var stor tilfredshed blandt de fremmødte, 

men det er selvfølgelig gætværk at udtale sig om hvad der motiverer dem der ikke deltog. Fremmødet er i samme 

størrelsesorden som vi ”plejer” at have. 

 

Referent: Per Dalby 

Bestyrelsen repræsenteret:  

• Til stede: Formand Matthias Svane, BV4. 

• Kasserer: Janne Rabech, PA70. 

• Øvrige bestyrelsesmedlemmer: Per Dalby, BV6. Peter Viuf Johansen, PA38B. Jens Petersen, PA73. Lars 

Birkedal, PA76. 

• Fraværende: Revisor Henrik Juul, BV16A.  

Der var mødt 14 personer op til generalforsamlingen, inkl. Bestyrelsen.  

Tak til alle for en god og spændende aften, og en særlig tak til referent og dirigent for det gode arbejde. 

DAGSORDEN 

Dagsordenen ifølge vedtægternes §5: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beregning 

3. Aflæggelse af regnskaber 

4. Indkomne forslag 

5. Budget og kontingent 

6. Valg til bestyrelse og revision 

7. Eventuelt 

AD PUNKT 1 – VALG AF DIRIGENT 

Lidt specielt blev dirigentrollen håndteret af Per Dalby og Matthias Svane i fællesskab. Dette fordi et online møde 

giver tekniske rammer for afholdelse af møde, som er lidt anderledes end fysisk fremmøde, f.eks. kan den der 

indkalder styre hvem der kan sige noget. Det blev der nu ikke brug for, mødet blev afholdt i god ro og orden. 
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Dirigenterne startede med at konstatere at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.  

Det blev optalt i alt 14 deltagere. 

Per Dalby, PA38B, blev valgt som referent.  



 

3 

 

AD PUNKT 2 – FORMANDENS BERETNING, 2019-2020 

Formanden bad Louis om at supplere beretningen med informationer om de nye vejbump. 

ET STILLE ÅR 

Ingen større problemer eller udfordringer. Dejlig by, dejlig vej, dejlige beboere. 

Formandens beretning 

  Stille og roligt år.  Der er kommet nye bump på vejen.  Vejens tilstand er uforandret. 

    Små opgravninger med ok reperationer.    Kosmetiske revner 

  Som sædvanlige problemer med græsrabat 

  Lige en reminder: 

     Vejen og græsarealer tilhører vejforeningen. 

     Så man må ikke lægge sten olign for at forhindre kørsel. 

  Vejfesten i år gik ud. 

  Nok klogt at finde en dato hvis den skal blive til noget. 

  Dejlig vej og dejlige mennesker 

  Tusind tak til alle. 

  Lille diskussion om erodering af vejen i svinget. 

  Der bør måske findes en løsning - måske med plasticriste i rabatten. 

Louis om bump. 

   Der er blevet kigget på en del forskellige muligheder. 

   Generelt er tilbagemeldingen at der er mindre trafik 

   og den der er kører langsommere. 

   Måske bør der lægges armering i nogen rabatter. 

   Generelt er der tilfredshed med bumpene 

AFSLUTNINGSVIS 

Dejlig vej, dejlige og engagerede mennesker, vejen ligner sig selv. 

Tak for tilliden, det har været en fornøjelse. 

Beretningen blev godkendt. 
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AD PUNKT 3 – AFLÆGGELSE AF REGNSKABER 

Det reviderede og godkendte regnskab for 2019 blev gennemgået af kassereren Janne Rabech. (Regnskabet 

tilgængeligt på http://poppelbakke.dk/regnskab-og-budget). 

   Ift. tidligere er der færre renteindtægter, hvilket er helt naturligt. 

   Få udgifter pga. ingen containere. 

   Udgifter til bænke - de er superflotte. Tak til dem der hjalp. 

   Et flot driftresultat på ca 36.000. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt/vedtaget. 

AD PUNKT 4 – INDKOMNE FORSLAG  

4.1 VEJFEST 

Bestyrelsen indstiller på baggrund af tidligere års succes, at der afholdes vejfest igen (sidste halvdel af august). 

Bestyrelsen indstiller at foreningen afsætter et beløb til festen på max. 6.000 kroner. I 2016 kostede festen 3.110 

kr. I 2018 kostede vejfesten 3.946 kr. 

Dato for vejfesten blev sat til 28. august 2020. 

Forslag vedtaget med stort flertal. 

DIVERSE DISKUSSIONER (IKKE TIL AFSTEMNING)  

Diskussion om arbejdsdag. 

   Forskellige indslag. Mest om at lægge forstærkning i rabatterne. 

   Jens, Hans-Henrik, Janne, Lars meldte sig til en gruppe der vil kigge  på rabatterne og hvordan de kan sikres. 

AD PUNKT 5 – BUDGET OG KONTINGENT 

Bestyrelsen foreslår at kontingent for 2020 sættes til 500 kr i lighed med tidligere år. 

Bemærk at der ikke afsættes budget til containere. Driftresultatet for 2020 forventes af blive ca. -21.000 kr 

   Hvis arbejdsdagen giver adledning til udgifter må vi indkalde   til en ekstraordinær generalforsamling. 

Kontingent og budgettet enstemmigt vedtaget. 

AD PUNKT 6 – VALG TIL BESTYRELSE OG REVISION 

Alle (gen)valg var enstemmige. 

FORMAND 

Matthias Svane, BV4, 40 81 83 84 (Ikke på valg) 

http://poppelbakke.dk/regnskab-og-budget
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KASSERER 

Janne Rabech PA70, 51 90 91 69 (Genvalgt) 

ØVRIGE BESTYRELSESMEDLEMMER 

Per Dalby, BV6, 21 64 94 24 (genvalgt).  

Peter Viuf PA38B, 28 80 45 77 (genvalgt) 

Louis Levinsky, PA64 (ikke på valg) 

BESTYRELSES-SUPPLEANTER 

Lars Birkedal, PA76 (Genvalgt). Jens Petersen, PA73 (Genvalgt) 

REVISION 

Henrik Juul, BV16A, 30 51 98 83 (Genvalgt) 

AD PUNKT 7 – EVENTUELT 

Intet at bemærke. 

FULDMAGTER 

Fuldmagter attesteres på mødet, men arkiveres ikke, uanset om de er kommet på e-mail, papir eller noget tredje. 


